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Zápis č. 25 (160) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 25. 1. 2022 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 

Ondryáš, Mišáková, Škorupa (12) 

Omluveni:  Sedlák (1)   

Hosté:  Zemčík, Růžička, Dytrych, Hanáček, Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh 1/2022: Akreditace navazujícího magisterského studijního programu Master 

of Information Technology. 

4. Návrh 2/2022: Směrnice Podmínky pro přiznání stipendia studentům FIT. 

5. Návrh 3/2022: Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií 

VUT. 

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosta na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání:  

Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání distančního 

jednání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT 

ukončí hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá 

předsedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3A7fe1d669fba540c18ef742601968771a@thread.tacv2/1638268124527?context=%7b%22Tid%22%3A%22c63ce729-ca17-4e52-aa2d-96b79489a542%22%2C%22Oid%22%3A%2242beb546-d95f-4f10-b254-143e874dffe6%22%7d
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Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 24 (159) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 7. 12. 2021 nebyly žádné 

připomínky. 

Ad 3) Návrh č. 1/2022: Akreditace navazujícího magisterského studijního programu 

Master of Information Technology. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 1/2022 

„Akreditace navazujícího magisterského studijního programu Master of Information 

Technology“. Návrh byl zveřejněn na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) 

a byl předložen v lhůtě kratší, než je řádná předkládací lhůta. Protože byl návrh projednán 

legislativní komisí senátu, je možné se o návrhu usnést.  

Dr. Kočí předal slovo panu proděkanovi doc. Růžičkovi, který členům senátu prezentoval 

předložený návrh a podrobněji všechny seznámil s navrhovaných studijním plánem 

navazujícího magisterského studijního programu Master of Information Technology a vysvětlil, 

že jde v podstatě o náhradu stávajícího navazujícího MSP pro samoplátce. Tento nový studijní 

program vychází z tohoto stávajícího, ale je obecnější a variabilnější, aby bylo možné studijní 

plán sestavit více individuálně. Kromě tradičních povinných předmětů, je zde i nabídka 

projektových předmětů. Máme příliš velkou volitelnost předmětů a z rektorátu jsme dostali 

doporučení, abychom volitelnost předmětů tohoto nového SP měli do 25 % a méně. Toto 

doporučení se opírá o Metodický pokyn Národního akreditačního úřadu. Proto jsme 

navrhovaný studijní plán upravili cestou povinně volitelných předmětů. Student má možnost 

po dohodě se svým „patronem“ sestavit si individuální studijní plán z povinně volitelných 

předmětů a dodržet tak tento metodický pokyn. Akreditační spis a hodnotící zprávy měli všichni 

členové senátu k dispozici s předstihem.   

Návrh byl projednán Legislativní komisí AS FIT (dále jen LK). Dr. Kočí požádal předsedu LK 

AS FIT doc. Fučíka o vyjádření komise, která po projednání návrhu nemá žádné připomínky. 

Jen k hodnotící zprávě doc. Ryšavý poznamenal do textu komentáře, které byly na jednání LK 

vysvětleny, zodpovězeny proděkanem doc. Růžičkou a po zapracování formálních úprav bere 

tento návrh na vědomí.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné další dotazy 

a připomínky.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT souhlasí s předloženým záměrem akreditovat navazující magisterský studijní program 

Master of Information Technology vyučovaný v anglickém jazyce a doporučuje v akreditačních 

materiálech zohlednit připomínky vzešlé ze závěrů LK a diskuze AS FIT. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Návrh č. 2/2022: Směrnice Podmínky pro přiznání stipendia studentům FIT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 2/2022 směrnici 

„Podmínky pro přiznání stipendia studentům FIT“. Návrh byl zveřejněn na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí požádal pana proděkana dr. Dytrycha o představení návrhu směrnice ke stipendiím na 

FIT. Dr. Dytrych stručně členy senátu seznámil s navrhovanými úpravy. Směrnici vydáváme 

jako novou normu, protože předchozí již prošla několika změnami, aby byla zachována 

přehlednost. Znění navazuje na změny stipendijního řádu a požadavku proděkana prof. Vojnara 

na změnu termínu pro mimořádné stipendium při včasném odevzdání disertační práce. 

Dr. Kočí dále předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT (dále jen LK) doc. Fučíkovi, 

který požádal doc. Ryšavého o komentář k poznámkám a připomínkám ze strany LK. Pan děkan 

prof. Zemčík ještě doplnil informace a vysvětlení k doktorským stipendiím. Na jednání LK bylo 

vše sděleno a projednáno a LK souhlasí a doporučuje předložený návrh ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné dotazy 

a připomínky.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje předloženou směrnici Podmínky pro přiznání stipendia studentům FIT. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Návrh č. 3/2022: Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních 

technologií VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 3/2022: „Plán 

realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií VUT“. Návrh byl zveřejněn 

na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/), tento návrh byl předložen na jednání 

AS FIT. 

Dr. Kočí požádal pana děkana prof. Zemčíka o prezentaci Plánu realizace strategického záměru 

FIT VUT pro rok 2022. Pan děkan prof. Zemčík podal komentář ke klíčovým bodům plánu: 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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- Podporovat rozvoj kompetencí pracovníků pro výuku a tvorbu studijních programů. 

- Rozvíjet metody zajišťovaní kvality vzdělávání a ověřování výsledků učení. 

- Posilovat vazbu studia na praxi a přípravu na budoucí uplatnění. 

- Posilovat mezinárodní dimenzi vysokoškolského vzdělávání. 

- Zvýšit využívání distančních metod vzdělávání v prezenčních studijních programech. 

- Zajistit studujícím v prezenční formě doktorských studijních programů dostatečné 

finanční podmínky pro kvalitní studium. 

- Podporovat excelenci a společenskou relevanci výzkumu. 

- Rozvíjet mezinárodní spolupráci. 

- Spolupracovat se strategickými partnery při realizaci politiky VaV. 

- Vytvořit finanční nástroj pro implementaci klíčových strategických priorit.  

- Další aktuální témata rozvoje FIT VUT. 

Pan děkan prosí o případné připomínky, komentáře k předloženému návrhu a zaslání na jeho e-

mail.  

Dr. Kočí vyzval členy k diskuzi v rámci, níž nebyly vzneseny žádné další dotazy. 

AS FIT bude pokračovat v projednávání plánu realizace strategického záměru FIT VUT na 

dalším zasedání. Tento dokument bude projednávat také Vědecká rada FIT. 

Ad 6) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Doc. Hanáček podal členům senátu aktuální informace z posledního zasedání AS VUT 

konaného 18. 1. 2022. Projednávaly se například tato témata: informace o přípravě Pravidel 

Rozpočtu VUT v Brně pro rok 2022, hodnocení kvality výuky v LS ve studijním programu 

BPC STC, informace o vzniku nové fakulty na VUT, jež se má transformovat z CEITEC 

a Ústavu fyzikálního inženýrství FSI VUT apod. Doc. Jaroš sdělil, že proběhlo jednání 

Ekonomické komise AS VUT a jelikož se nacházíme v rozpočtovém provizoriu, je třeba více 

sledovat finanční toky, operace do doby schválení rozpočtu VUT. Příští zasedání AS VUT je 

plánováno na 15. 2. 2022. Podrobnější informace z jednání AS VUT jsou dostupné na 

webových stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Dr. Kočí podal sdělení z jednání Rady VŠ, další informace jsou dostupné rovněž na webových 

stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Ad 7) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

22. 2. 2022 pravděpodobně telekonferenčně. Na programu jednání jsou plánovány tyto 

body: Zpráva o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2020/2021, Plán realizace 

strategického záměru Fakulty informačních technologií VUT pro rok 2022. 

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast.  

 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
http://www.radavs.cz/
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 25 (160) dne 25. 1. 2022: 

Usnesení 1  

AS FIT souhlasí s předloženým záměrem akreditovat navazující magisterský studijní program 

Master of Information Technology vyučovaný v anglickém jazyce a doporučuje v akreditačních 

materiálech zohlednit připomínky vzešlé ze závěrů LK a diskuze AS FIT. 

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje předloženou směrnici Podmínky pro přiznání stipendia studentům FIT. 

 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    


